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Hierbij zend ik u de antwoorden op de Kamervragen van het lid Sterk (CDA) met bovengenoemd 
kenmerk over buitenschoolse opvang.  
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Vragen van het lid Sterk (CDA) aan de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, 
mevrouw Dijksma, over de buitenschoolse opvang. (Ingezonden 12 oktober 2007)  
 
1 
Bent u bekend met het artikel ‘Kinderen met bso op vakantie’? 1 
 
Ja.  
 
2 
Bent u op de hoogte van het aanbieden van vakantiereizen door de kinderopvangorganisatie 
Speelwerk? Is het u bekend of meerdere organisaties voor buitenschoolse opvang dergelijke 
vakantiereizen aanbieden? 
 
Ik ben na lezing van het hier bovengenoemde artikel ‘Kinderen met bso op vakantie’ op de hoogte van 
het daar genoemde voornemen van de kinderopvangorganisatie Speelwerk om begin volgend jaar te 
beginnen met vakantiereizen voor kinderen die gebruik maken van de buitenschoolse opvang. Mij is 
niet bekend of ook andere kinderopvangorganisaties dit voornemen hebben.  
 
3 
Deelt u de mening dat vakantiereizen van organisaties voor buitenschoolse opvang onder de Wet 
Kinderopvang vallen met de daaraan gekoppelde vergoedingen door werkgever en overheid? Zo neen, 
waarom niet? 
 
Ik ben van mening dat vakantiereizen niet onder de wettelijke aanspraak voor ouders en andere 
verzorgers op tegemoetkomingen in de kosten van kinderopvang conform de Wet kinderopvang vallen. 
Volgens deze wet bestaat een aanspraak op een tegemoetkoming slechts als het betreft kinderopvang 
in een geregistreerd kindercentrum of gastouderopvang die plaatsvindt door tussenkomst van een 
geregistreerd gastouderbureau.  Vakantielocaties vallen daar niet onder. Tevens staat in de Algemene 
toelichting van deze wet het uitgangspunt vermeld dat de wet beoogt de combinatie van arbeid en zorg 
te vergemakkelijken en de toegankelijkheid van de kinderopvang te vergroten, waardoor de 
arbeidsdeelname wordt bevorderd. Het doel van de Wet kinderopvang is dus niet zoals in het artikel 
wordt gesteld,  ‘ouders een week samen zonder kinderen er op uit te laten trekken’.  
 
4 
Indien u de mening deelt dat deze tegemoetkoming in de kosten een oneigenlijk gebruik is van de Wet 
Kinderopvang welke maatregelen bent u dan van plan te treffen? 
 

                                                             
1 Dagblad van het Noorden, 28 september 2007.  
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De Wet kinderopvang stelt in artikel 68, derde lid, dat de minister niet treedt in de besluitvorming 
betreffende individuele gevallen. Het is de gemeente die op basis van rapportage door de GGD 
beoordeelt of kinderopvang voldoet aan de vereisten van de wet. Ik heb daarom de VNG een afschrift 
gezonden van uw vragen en mijn antwoorden.  
 
5 
Indien u de mening deelt dat hier geen sprake is van oneigenlijk gebruik kunt u dan bevestigen dat voor 
het uurtarief van deze reizen hetzelfde wettelijke maximum geldt als voor reguliere buitenschoolse 
opvang? Zo neen, waarom niet?  
 
Zie mijn antwoord op vraag 4.  
 
 
6 
Verwacht u een toename in het aanbieden van dergelijke activiteiten en wat zijn de te verwachten 
financiële gevolgen voor de begroting van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap? 
 
Zie mijn antwoord op vraag 4.  
 

  

 


